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Leden 
 

1.1. 

Oslavy přechozího dne probíhaly v městské části celkem klidně. Nový rok nabídl poměrně 

vysoké teploty kolem 8°C. Sníh byl opět v nedohlednu.  

Následují dny byly také poměrně teplé. 3.1. bylo dokonce 12°C. Teploty nad nulou pokračovaly 

až do 6.1. Poté nastalo prudké ochlazení k -5°C, které v následujících dnech pokračovalo. Při 

jasné obloze se teploty přiblížily i k -11°C. 

Aplikace MUNIPOLIS 

Městská část Brno-jih zavedla novou komunikační platformu MUNIPOLIS. Jedná se o aplikaci, 

která informuje o událostech v městské části. Upozorňuje na krizové situace, informuje o 

dopravních uzavírkách a odstávkách elektřiny. Součástí jsou také pozvánky na kulturní akce. 

Občané mohou do aplikace hlásit závady nebo zadávat různé podněty. 

1. – 14.1. 

Tříkrálová sbírka 

Letos od 1.1. do 14.1. proběhla Tříkrálová sbírka. Celkem se vybralo 46 032 Kč. 

 

5.1. 

Benefiční tříkrálový koncert 

Pod záštitou místostarostky Mgr. Ivy Paďourkové ve spolupráci s farností Brno-Komárov se 

konal v kostele sv. Jiljí benefiční Tříkrálový koncert, kde vystupovala ZUŠ Slunná. Kostel byl 

zcela zaplněn a veškerý výtěžek putoval na Tříkrálovou sbírku. 
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10.1. 

Nehoda na ulici Plotní 

Celkem kuriozní nehoda se stala na ulici Plotní, kde nedalo osobní auto přednost před tramvají, 

a ta jej posunula až na travnatý pás. Tím se zablokovala doprava tramvají do Komárova. 

Nutno podotknout, že střety osobních vozů s MHD se na křižovatce ulic Plotní a Kalová stávají 

docela častým jevem, jelikož ulici křižuje tramvajový pás a řidiči zapomenou dát přednost nebo 

neodhadnou vzdálenost přibližujícího se vozu MHD. 

20.1. 

Winter run 

V sobotu proběhl 9. ročník zimního běhu s názvem Winter run. U areálu KOMEC – Brno-jih se 

uskutečnily běžecké závody na 4 a 8 km. V dětské kategorii se závodilo na 400 a 800 m. 

Součástí byla štafeta 2x4 km a nově byl i zařazený sprint na 1 km. Počasí velmi přálo, během 

závodu bylo slunečno, teploty stoupaly lehce nad bod mrazu. Účast byla hojná, tento rok se 

přihlásilo kolem 700 účastníků. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4 
 

Rekonstrukce dálnice D1 – Demolice dálničního mostu na ulici Kšírova/Havránkova 

V rámci rekonstrukce D1 došlo k demolici prvního mostu směr na Prahu a následné stavbě 

nového mostu na ulici Kšírova/Havránkova. Vše se odehrávalo již od ranních hodin za velkého 

mediálního zájmu. V 7 hodin došlo k úplnému uzavření silnice. Na silnici se navezla zemina 

a před devátou hodinou se bourací stroj zakousl do prvního nosníku, tím započala demolice 

celkem třinácti kusů betonových nosníků o hmotnosti 30 tun. O půl desáté se novináři a dvě 

televize (Česká televize a CNN Prima news) sešli s mluvčím ŘSD Janem Rýdlem. Následně 

proběhly rozhovory s novináři a během dne také přímé vstupy na ČT24. Práce probíhaly přes 

noc až do následujícího dne. Podjezd pod mostem byl o víkendu uzavřen pro veškerou 

dopravu. Poté byla doprava řízena inteligentním semaforem.  

Fotodokumentace: bourání a stavba mostu D1 ulice Kšírova/Havránkova 
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Ještě o 14 dní dříve proběhla demolice dálničního mostu nad železničním koridorem na 

Břeclav, ale přestože se jednalo o práce mnohem většího rozsahu, tak vzhledem 

k odlehlejšímu místu mu nebyl věnován takový mediální zájem. 
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27.1. 

Poleskavský ples 

Tento rok se ples konal v městské části Brno-Starý Lískovec. Oficiální zahájení plesu proběhlo 

v 19 hodin. Vystoupily zde krojované chasy poleskavských městských částí a obcí. 

  



7 
 

Prořezávání a výsadba stromů 

Koncem ledna probíhalo prořezávání polámaných a nebezpečných stromů v okolí řeky Svratky 

a začátkem února výsadba nových stromů v okolí jezírka u našeho biotopu.  

  

Únor 
 

Začátek února byl mimořádně teplý. V prvním týdnu teploty stoupají až ke 12 °C. Vysoké 

teploty panují i v polovině měsíce. Problém to dělá hlavně ledové ploše na biotopu, jelikož led 

pomalu taje a bruslení se tím komplikuje. 

Během února probíhají finální práce na projektu Panorama jih. Pravděpodobně by se měli začít 

stěhovat noví obyvatelé již následující měsíc. 

Stále probíhají práce u našich dálničních mostů, kde už se budují piloty a podpěry mostních 

nosníků. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



8 
 

12.2. 

Demolice zahrádek na ulici Hradlová 

Na ulici Hradlová najely stroje a srovnaly tři tamní zahrádky doslova se zemí. V budoucnosti se 

zde má vytvořit silnice k novému nádraží.  

  

16.2. 

Kluziště 

Dnešním dnem se předčasně ukončilo bruselní na biotopu. Důvodem bylo nezvykle teplé 

počasí. Teploty se několik týdnů držely mezi 8 a 15 °C. Plocha kluziště neustále odtávala a byla 

tak ve velmi nekvalitním stavu. 
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Setkání se seniory 

Ve vyzdobené tělocvičně na ZŠ tuháčkova proběhlo již druhé „Setkání se seniory“. Kromě 

drobného občerstvení v podobě chlebíčků a zákusků se mohli hosté těšit na vystoupení 

zpěváka Stanislava Hložka, jehož písně zaplnily taneční parket. Později se ke zpěvákovi přidal 

pan Vladan Krásný, zazpívali si spolu několik známých hitů, mezi nimiž nechyběla píseň Holky 

z naší školky. 
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17.2. 

Ples 

V sobotu se v tělocvičně ZŠ Tuháčkova konal 28. společenský ples MČ Brno-jih v duchu agenta 

007 Jamese Bonda. V úvodním představení uvítali návštěvníky na tanečním parketu Klára 

Glajcová a Tomáš Gruna, kteří předvedli akrobatické umění na kolech, jedná se o mistry ČR 

v krasojízdě z TJ Sokol Horní Heršpice. Večerem provázel moderátor z rádia Krokodýl Tonda 

Kala. K tanci a poslechu hrála kapela Šumichrást Malbohár. Program večera doplnili také 

tématickým vystoupením účinkující z Městského divadla Brna, zpěvem a tancem představili 

známé filmové písně ze série o agentu britské královny pod vedením herce Rastislava Gajdoše. 

Umění kouzel a tajemné magie přijeli ukázat finalisté ze soutěže Česko Slovensko má talent 

kouzelník Tomasiano a kouzelnice Kelly. Pro hosty byl během včera k dispozici fotokoutek a 

ruleta o věcné ceny. Přítomen byl také karikaturista Lubomír Vaněk. O veškerou gastronomii 

a catering se postarala restaurace Valoria. K večeři se podávala panenka se smetanovou 

pepřovou omáčkou. Navíc byly oproti minulým ročníkům nachystané různé tapas a také 

čokoládová fontána s ovocem, hosté se tedy mohli občerstvovat po celý slavnostní večer. 

Proběhlo také slosování o hodnotné ceny. Z prodeje lístků se vybralo necelých 77 tisíc korun, 

které byly věnovány nadaci Nebýt na to sama na pomoc onkologickým pacientům. Roztančený 

plný taneční parket do půl třetí ráno doprovázel DJ Filip. Sál plesu byl zcela vyprodaný a celým 

večerem vládla skvělá atmosféra. 
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18.2. 

Dětský karneval 

V neděli po plesu se tělocvična proměnila v ráj dětské radosti, úsměvu a smíchu. Se svým 

kouzelným představením přijel dětský bavič Jirka Hadaš. V rámci jeho show děti tančily, zpívaly 

a soutěžily o sladkosti a další drobné ceny. Na místě bylo také připraveno stanoviště skautů 

z Horních Heršpic a malování na obličej. O občerstvení se postarali lidé z koupaliště Biotop. 

  

  

 

 

 



12 
 

22.2. 

Zasedalo zastupitelstvo. 

Celý únor byl teplotně velmi nadprůměrný. Nejvyšší teploty dosahovaly i 17 °C, samozřejmě 

po sněhu ani památky. Začaly dříve kvést sněženky a také začaly během měsíce pučet pupeny 

na stromech. Hmyz už byl aktivní včetně klíšťat. 

Březen 
 

Protiskluzové povrchy na koupališti 

Na Biotopu se instalovaly nové protiskluzové povrchy a také se připravovala nová bio část na 

čištění vody. 

  

7.3. 

AlzaBox 

U školy ZŠ Tuháčkova byl instalován AlzaBox. 
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15.3. 

Cirkus Humberto 

Na ulici Hvěvkovského rozložil svůj stan největší český cirkus Humberto. Představili svou show 

s názvem BEZ LIMITU. Tato show již byla k dispozici minulý rok. 

  

Kolotoče 

Vedle cirkusu byly také umístěny různé kolotoče, které zpříjemňují den hlavně těm 

nejmenším. 

  

Teploty v březnu jsou nadprůměrné. V polovině měsíce již kvetou stromy, což je typické až 

pro polovinu dubna. 

Tvůrčí dílna 

V prostorách radnice se konala první tvůrčí dílna ve spolupráci s Helceletkou. Lidé si tak mohli 

zadarmo vytvořit krásnou jarní dekoraci. 
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17.3. 

Beseda k územnímu plánu 

Na radnici proběhla beseda k novému územnímu plánu. 

 

28.3. 

Chodník přes kolejové pásy 

Před hotelem Bílá Růže byl vybudován štěrkový chodník, který vede přes kolejové pásy. Stalo 

se tak na žádost občanů, kteří nemohli přecházet přes travnatou plochu a urychlit si tak cestu 

k poště. 
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Velikonoce – počasí 

Počasí o Velikonocích bylo teplotně vydařené. Teploty šplhaly až k 20 °C, ale zároveň bylo 

poměrně větrno a ve vzduchu se pohyboval písek, který k nám doputoval až ze Sahary. 

Duben 
 

Biotop – úpravy 

Během měsíce dubna probíhaly zkrášlovací úpravy na biotopu. Místní stánek dostal nové 

dřevěné obložení a před vchodem byly vysazeny různé trvalky. 

  

2.4. 

Zasedalo zastupitelstvo. 

5.4. 

Konal se zápis do 1. tříd na ZŠ Bednářova. 

6.4. – 7.4. 

Přes tyto dny panovalo opravdu nezvykle teplé počasí. Teploty trhaly rekordy a šplhaly až k 27 

°C. Příroda se adaptuje, vše roste a kvete. 

Od poloviny měsíce přišlo prudké ochlazení, teploty šplhají jen k 10 °C. Ranní teploty se 

pohybují okolo nuly. Příroda je ve vegetačním období o měsíc napřed, rozkvetlým rostlinám a 

stromům tyto teploty nesvědčí. 

9.4. 

Konal se zápis do 1. tříd na ZŠ Tuháčkova. 

11. - 12.4. 

Setkání jubilantů 

V zasedací místnosti Úřadu MČ Brno-jih se konalo tradiční Setkání s jubilanty. Jubilanti se sešli 

ve velmi hojném počtu. Celkem jich tuto akci navštívilo 124 osob. Hosté se mohli těšit na 
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vystoupení dětí z MŠ Klášterského a žáků ze ZUŠ Slunná. V pátek svými písněmi obohatil 

program ještě Vachův sbor moravských učitelek. O skvělé občerstvení se postarali žáci OU 

a prš Brno, kteří nachystali chlebíčky a zákusky. O veškerý chod programu se postarala sociální 

a zdravotnická komise. 

 

 

 

13.4.  

Vítání občánků 

Při sobotním dopoledni se sešli v zasedací místnosti radnice MČ Brno-jih noví občánci. Celkem 

jich bylo 13. Program zahájila předsedkyně sociální a zdravotnické komise, paní Jana 

Berčíková. Poté vystoupily děti z MŠ Klášterského. O proslov se postaral pan místostarosta Ing. 

arch. Jakub Holas. Po proslovu následoval zápis do pamětní knihy a gratulace od pana 

místostarosty Ing. arch. Jakuba Holase a paní místostarostky Mgr. Ivy Paďourkové. Rodiče 

obdržely drobné dary v podobě plyšové hračky, květiny a knížky. 

Přivítali jsme mezi námi děti s těmito jmény: 

Emily Argoyan, Sofie Boháčková, Sofie Čížková, Dominik Daněček, Timotej Juráš, Vojtěch 

Komárek, Magdalena Merenusová Ema, Nezdařilová, Martin Nohel, Eliška Smutná, Natan 

Svoboda, Theodor Urban, Martin Jiří Valach. 



17 
 

  

  

15.4. 

Rekonstrukce povrchů na ulici Hněvkovského 

Započala rozsáhlá rekonstrukce povrchů na ulici Hněvkovského v úseku od sídliště Komárov až 

za křižovatku se Sokolovou. Především v ranních špičkách se tvořily delší kolony aut. Silnice 

byla vždy průjezdná jen v jednom pruhu v každém směru. Tyto práce budou trvat zhruba 

měsíc. V každé etapě dojde k uzavření určité křižovatky na týden.  
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16.4. 

Natáčení seriálu 

Na sídlišti v Komárově natáčela Česká televize seriál s názvem Zločin na dobré cestě. Jednalo 

se o jeden natáčecí den. 

 

25.4. 

Zasedalo zastupitelstvo. Na něm se gratulovalo paní učitelce Daně Kalové z MŠ Slunná 25, 

která získala ocenění za dlouhodobou tvůrčí pedagogickou činnost. Také se děkovalo paní 

Anně Krejčíkové, která po mnoha letech ukončila působnost v Klubu seniorů. 
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27.4.  

Stavba mostu na D1 

Při stavbě mostu D1 na ulicích Kšírova/Havránkova proběhla jednodenní uzavírka pod 

mostem. Proběhla zde příprava na stavbu nového mostu ve směru na Prahu. Instalovalo se 10 

nosníků. 

 

 

30.4. 

Pálení čarodějnic 

V areálu Hněvkovského se tradičně konalo pálení čarodějnic. Tentokrát byl program o něco 

pestřejší i zábavnější. Kolem 17:00 zahájil tuto akci pan starosta Ing. David Grund 

s místostarostou Lukášem Bolou. Následovalo zapálení vatry s čarodějnicí, kterou vyrobili žáci 

ze ZŠ Bednářova. O zapálení ohně se postaraly děti z JSDH Přízřenice a pan starosta. 

Následoval koncert zpěvačky Moniky Bagárové, kterou přišlo podpořit mnoho fanoušků. Po 

koncertu se uskutečnila ohnivá show Ilusias, kde tvůrkyně předvedly krásný ohnivý tanec. 

Zbytek večera patřil kapele Hospodský bordel. Hudebníci posluchače bavili nejen skvělou 

hudbou, ale i vtipem. K dispozici byly stánky s nápoji i jídlem. Špekáčky se nabízely za 30 Kč. 

Výtěžek ze špekáčků byl určen pro zvířátka na Jižanském dvorku. 
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Pálení čarodějnic probíhalo v naší MČ i na dalších místech a kromě několika soukromých akcí 

také na Lokomotivě v Horních Heršpicích, kde kromě zapálení čarodějnice probíhalo i opékání 

špekáčků. 
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Květen 
 

12.5. 

Dokončení rekonstrukce silničních povrchů  

Proběhlo úspěšné dokončení nových silničních povrchů na ulici Hněvkovského. 
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17.5. 

Studentský Majáles 

Za poměrně studeného a deštivého dne se konal na ulici Hněvkovského Studentský Majáles. I 

přes nepříznivé počasí navštívilo tuto akci velké množství diváku, kteří si mohli vybrat 

z množství hudebních žánrů. K dispozici byly 3 stage: BRNO-JIH STAGE, RAP STAG a DNB 

STAGE. Vystoupili tito interpreti: Fall&Fell, Pam Rabbit, Morčata na útěku, Děda Mládek Illegal 

Band, Poletíme?, Malalata, Dj Jon Dope, I AM OSCAR, MEIZMEN, Michajlov, Maniak, 58G, 

Adam Planet, LOKS!T, Kaama, DJaime, Pornz, Ghostbuster, X.Morph, Zaion, Balron. 

  

18.5. 

Heršpická pouť 

MČ Brno-jih ve spolupráci s Farností Brno-Komárov a Knihovnou Jiřího Mahena uspořádala 24. 

ročník Heršpické pouti. Vše odstartovalo v 10:00 mší svatou, v 11:00 následoval koncert hudby 

žáků ze ZUŠ Slunná, v 15:30 proběhlo duchovní zastavení u kapličky sv. Jana Nepomuckého. 

Mezi 14. a 17. hodinou se uskutečnilo setkání v knihovně Jiřího Mahena v Horních Heršpicích. 

Program ve večerních hodinách završila cimbálová kapela Jožky Šmukaře v kulturním domě 

Bednářova 16. 
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23.5. 

Přednáška o brněnském podzemí 

Na radnici zavítal největší znalec brněnského podzemí pan Ing. Aleš Svoboda, který přednášel 

o legendách a tajemstvích brněnského podzemí, konkrétně o Špilberku. Účast na přednášce 

byla velmi hojná. 
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Hřiště na ulici Bernáčkova 

V posledním květnovém týdnu převzala městská část Brno-jih od zhotovitele nový park na ulici 

Bernáčkova v Dolních Heršpicích. Hřiště nabízí zajímavé prvky: pískoviště, domek ve stromě, 

lanovou šplhací sestavu, pružinovou houpačku a lanovku. Pro maminky a tatínky je k dispozici 

posezení s možností grilování. Také zde proběhla výsadba nové zeleně. 

 

 

 

25.5. 

Night Run 

Sobotní dopoledne i odpoledne ovládlo deštivé počasí s bouřkami, naštěstí večer se již situace 

uklidnila, a tak se mohl konat 11. ročník běžecké události pod záštitou primátorky statutárního 

města Brna JUDr. Markéty Vaňkové, hejtmana Jihomoravského kraje Mgr. Jana Grolicha 

a starosty Ing. Davida Grunda. Běh se uskutečnil ve sportovně rekreačním areálu 

Hněvkovského a zúčastnilo se ho přes tisíc běžců ve všech kategoriích. K dispozici byly tratě 

s těmito názvy: AVON BĚH za zdravá prsa, Rodinný Běh 5KM, NN NIGHT RUN, KPMG ŠTAFETA 

2x5km, DĚTSKÉ ZÁVODY THE PLAYGROUND KIDS UP, FÉNIX RUN, ALEXOVA VELKÁ CENA, 

SPRINT 1 km. 
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28.5. 

Zasedání krizového štábu 

Na radnici proběhl krizový štáb města Brna v kanceláři pana starosty MČ Brno-jih. 
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Červen 

 

1.6. 

Otevření sezóny na biotopu 

V dopoledních hodinách proběhlo slavnostní otevření letošní sezóny na biotopu. V rámci nové 

sezóny se naistalovala kolem bazénu vymývaná dlažba. Také se v bio části vyměnily rostliny na 

čištění vody.  

 

 

 

Počasí 

První polovina června byla velmi bohatá na srážky. Vegetaci se dařilo. Teploty se pohybovaly 

kolem 20 až 25 °C.  

Dětský den 

V areálu Hněvkovského a na biotopu proběhl Den dětí. Akce byla programově velmi rozsáhlá. 

Již v ranních hodinách se na parkovišti u biotopu konal sraz historických vozidel. Návštěvníci 

se mohli také od dopoledních až do nočních hodin svézt na kolotočích Lunapark Nova.  
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Oficiální zahájení započalo od 14:00 na pódiu, kde pan starosta Ing. David Grund 

a místostarosta Lukáš Boula pozdravili občany. Poté se rozběhl program na několika místech 

současně.  

V areálu Hněvkovského nabízely stanoviště partnerů různé atrakce (malování na obličej, 

dovednostní stanoviště skautů, sportovní stanoviště atd.). K vidění byl také horkovzdušný 

balón Allrisk, a výstava aut Technického muzea Brno.  
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Na pódiu bavila děti různými soutěžemi moderátorka Klára Nováková z Rádia Junior. 

V blízkosti pódia proběhly ukázky Městské policie Brno v rámci psovodů. Hasičský záchranný 

sbor JMK předvedl záchranu osoby z rozhledny a záchrannou práci ohledně vyproštění osoby 

z vozidla při nehodě. Policie ČR – oddělení hlídkové služby názorně ukázala, jak zadržet 

pachatele. V areálu Komec vedla lanovka z komína a k dispozici byla také horolezecká stěna. 

Večerní část zahájil na pódiu moderátor Tonda Kala z Radia Krokodýl. Následoval Stand up „Na 

stojáka“, kde svým někdy až „tvrdým“ humorem bavili hosty tito účinkující: Ester Kočičková, 

Pavel Vydra a Dominik Heřman Lev. Mluvené slovo poté vystřídala hudba v podání skupiny 

The Glass Onion Beatles revival. 
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Na biotopu měli stanoviště lukostřelci Patriot Brno. Na Jižanském dvorku byly komentované 

prohlídky farmy s panem starostou Ing. Davidem Grundem a YD Baseball aréna Brno nabídla 

baseballový zápas a další aktivity jako je airbrush, cornhole, foto budku, herní zónu, balónky a 

lanové aktivity. 
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Ohňostroj 
 
Završení tohoto dne proběhlo velkolepým ohňostrojem IGNIS brunensis s hudebním 

doprovodem od kapely MIRAI „Chci tančit“. Na tuto show se přišlo podívat mnoho lidí. Po 

ohňostroji se ještě lidé mohli zastavit u pódia a vychutnat si tanec na moderní hudbu od Dj. 

  

  

7.6. 

Noc kostelů 

V 16. ročníku se zapojilo 1 854 kostelů a modliteben, což je o několik desítek více než 

v předchozím ročníku. V městské části Brno-jih mohli lidé již tradičně navštívit Kostel sv. Jiljí a 

kostel sv. Klementa Hofbauera. Součástí programu Noci kostelů byla také kaple sv. Jana 

Nepomuckého – Královka. Kostel svaté Markéty se do letošního ročníku nepřihlásil. 

V kostele sv. Jiljí proběhla mše svatá, poté přednáška s názvem Archeologické výzkumy 

sakrálních staveb v Brně, následoval varhaní koncert, program byl završen duchovní četbou. 

V kostele sv. Klementa Marie Hofbauera byla možnost prohlídky kostela, posezení v kostelní 

lavici nebo diskuze s pořadateli, následovala duchovní hudba a barokní kompozice pro flétnu 

a varhany. Návštěvníci si také mohli poslechnout vyprávění s promítáním o putování po 

stopách sv. Klementa Marie Hofbauera a nechyběla ani závěrečná modlitba. 

V kapli proběhlo 25. výročí znovuvysvěcení. Návštěvníci si mohli poslechnout výklad o historii 

a dozvědět se něco ze střípků z uplynulého období obnovení kaple. 
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7.6. – 9.6. 

Volby do Evropského parlamentu 

Volby do Evropského parlamentu se konaly od 6. do 9. června. V České republice mohli voliči 

hlasovat v pátek 7. a sobotu 8. června 2024. Výsledky voleb mohly být zveřejněny až v neděli 

večer 9. června, kdy skončily volby ve všech členských zemích Evropské unie. V neděli ve 23:00 

Český statistický úřad na tiskové konferenci sdělil výsledky voleb v České republice. 

Výsledky voleb v České republice dopadly takto: 

ANO 26,14 % 7 členů 

KDU+ODS+TOP 09 22,27 % 6 členů 

AUTO+PŘÍSAHA 10,26 % 2 členové 

ČSNS+KSČM+SD-SN 9,56 % 2 členové  

STAN+SLK 8,70 % 2 členové 

Piráti 6,20 % 1 člen 

SPD+Trikolora 5,73 % 1 člen 

V městské části Brno-jih se volilo v 9 okrscích. Volební účast byla 36,89 %. 
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10.6. 

Frézování vozovky na ulici Sokolova 

Na ulici Sokolova proběhlo frézování vozovky. Po této ulici se mohlo jezdit jen jedním směrem. 

Ráno a odpoledne se na ulici i v blízkém okolí tvořily četné kolony aut. Oprava trvala 14 dnů. 

  

19.6. 

T-Mobile Olympijský běh 

V letošním roce se konal Zlatý závod v Brně. Start, cíl i zázemí se nacházely v areálu „Komec“. 

Pro dospělé byly připraveny okruhy na 5 a 10 km. Pro děti byly okruhy přichystané dle věku, a 

to na 400 a 800 m. Trasa vedla kolem řeky Svratky na běžeckých asfaltových trasách. Kromě 

běhu si mohli návštěvníci vyzkoušet lukostřelbu, lezení na stěně nebo se kochat výhledem 

z rozhledny. 

20.6. 

Zasedalo zastupitelstvo. 

18.6. – 23.6. 

Kultura pod hvězdami 

Na Koupališti biotop se i v letošním roce uspořádala open air kulturní akce pod názvem Kultura 

pod hvězdami. Odehrály se zde tyto muzikály a komedie: Mamma Mia!, Troja, Děti ráje, Tancuj 

dokola s BibiBum (představení pro děti), Tři letušky v posteli, Drákula, Muzikály naruby. 

V pátek se měl konat muzikál Freddie, avšak ještě před začátkem představení prošla Brnem 

silná bouřková smršť, představení se muselo zrušit. 
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19.6. 

Náš soused netopýr 

Na radnici proběhla přednáška s názvem Náš soused netopýr. Na setkání byli dva živí netopýři, 

návštěvníci se tak mohli dozvědět zajímavé informace. Vstupné bylo zdarma. 
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22. – 30.6. 

Cirkus Metropol 

Na ulici Hněvkovského rozložil svůj stan cirkus Metropol. 

 

25.6. 

Slavnostní předávání výučních listů 

V zasedací místnosti na radnici se uskutečnilo předávání výučních listů absolventům školy: OU 

a prš Brno, příspěvková organizace, Lomená 530/44, 617 00 Brno. Předávání se ujal pan 

starosta Ing. David Grund a paní místostarostka Mgr. Iva Paďourková. 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/profile.php?id=100058714734810&__cft__%5b0%5d=AZXFasxWWvAY4l-AM21Xro9Y7abDWRdMU-VDu9bUqdRaRVWpr2BmSWj-vhQoRiGb5Yl_BMp3uOjJ6JeVfkpW3qRTcapu4MR7fuXcazEDeKZgV4fOqRfwBnMEDPFw13NypuvmFDCZkFXZf11tTpJyEDgoory57Ricq7kAXeKED5cnHukgYtJcDbL-mOX1Ay1lAIo0NsHaIUZH5GdMcNmzMtOa3fMYXNmkYMJl4iMGPdggYDGI_li2C3umxLKP7pxz3DqoJZZavNZG8Zoh64-FOvSA70uutiUm20A6eXO74K1zyMxLxhzYzuH5LF_gwsY2muM&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/profile.php?id=100058714734810&__cft__%5b0%5d=AZXFasxWWvAY4l-AM21Xro9Y7abDWRdMU-VDu9bUqdRaRVWpr2BmSWj-vhQoRiGb5Yl_BMp3uOjJ6JeVfkpW3qRTcapu4MR7fuXcazEDeKZgV4fOqRfwBnMEDPFw13NypuvmFDCZkFXZf11tTpJyEDgoory57Ricq7kAXeKED5cnHukgYtJcDbL-mOX1Ay1lAIo0NsHaIUZH5GdMcNmzMtOa3fMYXNmkYMJl4iMGPdggYDGI_li2C3umxLKP7pxz3DqoJZZavNZG8Zoh64-FOvSA70uutiUm20A6eXO74K1zyMxLxhzYzuH5LF_gwsY2muM&__tn__=-%5dK-R
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27.6. 

Rekonstrukce budovy Břeclavská 15 (Hasička) 

Budova na ulici Břeclavská 15, kde sídlí dobrovolní hasiči z Přízřenic, prošla další fází 

rekonstrukce. Předpokládaný termín dokončení se stanovuje na letošní říjen. 

 

 

28.6. 

Vysvědčení 

Žáci dostali vysvědčení, a tím se uzavřel letošní školní rok. 
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Rezidence Svratka B, Sokolova 

Během léta se zahájilo pokračování stavby rezidence Svratka B, Sokolova. 
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Červenec 

1.7. – 12.7. 

Oprava kruhového objezdu 

Kruhový objezd na ulicích Kšírova/Sokolova prošel opravou vozovky. V opravných etapách 

došlo k částečnému uzavření tohoto objezdu, a to dělalo velký problém v dopravě, i přesto, že 

provoz byl kyvadlově řízen semaforem. Objízdné trasy byly velmi ucpané a časové prodlevy 

řidičů trvaly dlouhé desítky minut. 

 

Dopravní situace na D1 

Dopravní situace je téměř každodenně díky rozšiřování dálnice D1 velmi komplikovaná. A to 

nejen na dálnici, ale ve všech přilehlých dopravních tepnách a v odpoledních hodinách se řady 

kamionů jen zvolna posunují. Nejsou to minuty, ale hodiny. Trpí ulice Vídeňská, která už od 

Modřic stojí, Bohunická, Sokolova a další navazující ulice. 
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1.7. 

Přemístění stavebního úřadu z městské části Brno-jih 

Zastupitelstvo města Brna schválilo změnu obecně závazné vyhlášky č. 20/2001. To znamená, 

že se veškerá agenda obecních stavebních úřadů I. stupně přesouvají z městských částí na 

Magistrát Brna. Vznikl jeden centrální stavební úřad pro celé město Brno. 

13.7. 

Kácení stromu pro Přízřenické hody 

Od rána stárky a stárci zvali místní obyvatele na hody. V odpoledních hodinách se pokácel a 

očistil strom, který bude sloužit jako Máje pro Přízřenické hody. 

  

 

19.7. 

Přízřenické hody – stavění máje 

Ve večerních hodinách donesli statní muži do parku v Přízřenicích krásně nazdobenou máju, 

kterou pomocí lan a dřevěných kůlů zasadili do země. O hudební doprovod se postarala kapela 

CM Pajtáš, slavilo se až do pozdních večerních hodin. 
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20.7. 

Přízřenické hody – předání hodového práva 

Vše započalo v kostele mší svatou. V odpoledních hodinách stárci vyzvedli stárky a o pár hodin 

později společně nastoupili na parket, kde jim pan starosta předal hodové právo. Následoval 

tanec a zábava tak pokračovala za hojné účasti hostů až do pozdních večerních hodin. 

  

 

Počasí 

V průběhu měsíce panovalo typicky letní počasí s občasnými přeháňkami, nebyly vidět známky 

sucha, příroda se krásně zelenala. 
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Srpen 
 

1.8. 

Noví ředitelé základních škol 

ZŠ Bednářova, Brno má od srpna nového ředitele, kterým je Mgr. Vlastimil Proks. Nahradil 

pana ředitele Mgr. Vlastimila Černého, který působil na této škole mnoho let. 

Také ZŠ Tuháčkova má nového ředitele, kterým je Mgr. Antonín Koníček. Před ním na této 

škole působila paní ředitelka Mgr. Jana Hanáková. 

 

 

 

 

 

 

 

 

9.8. 

Setkání s radnicí na biotopu 

Na biotopu se konalo neformální setkání s radnicí, kde si přísedící mohli vychutnat příjemnou 

hudbu a poté si poslechnout humorné anekdoty od hvězd z pořadu Na Stojáka. U mikrofonu 

se vystřídali: Arnošt Frauenberg, Tigran Havakymian a Zbyněk Vičar. Celý večer se nesl 

v příjemném duchu. 
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13.8. 

Oprava ulice Černovická 

Jedná se o rekonstrukci povrchu vozovky, ploch chodníků a stávajících zastávek, výměnu a 

lokální nahuštění uličních vpustí, budování nové protihlukové stěny. Provoz byl zde omezen, 

proto se na ulici tvořily kolony. S ukončením práce se počítá 14. prosince. 
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14.8. – 18.8. 

Kultura pod hvězdami – Fredie Merkury 

Na biotopu se uskutečnily další muzikály a komediální představení pod názvem Kultura pod 

hvězdami. Jednalo se o tyto představení: Freddie, Sladké mámení, Trosečnice a Kleopatra. 

Jelikož se jednalo o open air akci, dešti a bouřkám se diváci nevyhnuli a při představení Sladké 

mámení a Kleopatra promokli. I tak se představení s úspěchem dohrála. 

17.8.  

Překročme řeku 

Na březích řeky Svitavy se uskutečnil jubilejní 10. ročník festivalu Překročme řeku. Byla zde 

pestrá nabídka hudby, divadla a sportu. Stanoviště se nacházela od Obřan až po Ráječek. Lidé 

si mohli prohlédnout parní vlak a na řece mohli zahlédnout klasická i méně tradiční plavidla. 

  

 

23.8. 

Kácení máje 

Na hřišti v Přízřenicích proběhlo kácení máje. Následovalo příjemné posezení s hudbou. 
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Oprava silnic 

Během prázdnin krajská silnice Moravanská v Brně a Modřická v Moravanech dostala nový 

povrch a obě byly doplněné o betonové retardéry. 
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Počasí 

Tento měsíc byl teplotně spíše nadprůměrný. Panovaly vysoké teploty kolem 35 °C, občas se 

přehnaly větší bouře, které způsobily menší škody. 

 

Září 
 

1.9. 

Komárovské hody 

V neděli za pěkného slunečného počasí se konala Komárovská pouť sv. Jiljí. V kostele proběhla 

poutní mše svatá. Tradičně se žehnalo vínu. K občerstvení se podávaly koláčky a víno. K tanci 

a k poslechu zpíval Jožka Šmukař se svou cimbálovou kapelou. Účast byla velmi hojná. Na své 

si přišly i děti, jelikož byl pro ně nachystán dětský kolotoč. 
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2.9. 

Zahájení školního roku 

V pondělí oficiálně započal nový školní rok. Vedení radnice přivítalo prvňáčky na ZŠ Bednářova 

a na ZŠ Tuháčkova. Obě školy mají dvě první třídy. 

  

3.9. 

Anna Böhmová – rozloučení 

Po krátké těžké nemoci 3. 9. 2024 zemřela dlouholetá zastupitelka a bývala místostarostka 

Anna Böhmová. Na poslední rozloučení 13. 9. 2024 přišlo několik desítek spoluobčanů a také 

zástupci politických stran. 
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5.9 – 6.9. 

Den seniorů 

Kulturní dům na Bednářové 16 patřil těmto dnům akci zvané Den seniorů. Vystupovalo zde 

pěvecké skupinové duo s názvem Karel Gott revival Morava. Hostům se koncert velmi líbil. 

Někteří si na parketu dobře zatancovali na oblíbené písničky. K občerstvení se podávaly 

chlebíčky a zákusky. 

  

  

7.9. – 8.9. 

Uzavírka mostu na ulici Kšírova/Havránkova 

O víkendu proběhla celková uzavírka kvůli demolici další části mostu. 
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12.9. – 17.9. 

Povodně 

Ve čtvrtek večer začala proudit přes Českou republikou tlaková níže Boris. Tato tlaková níže se 

na území republiky prakticky „zasekla“ a otáčela se zpět, proto byly deště velmi dlouhé a 

vytrvalé. 

V městské části se zvedly hladiny řek Svitavy a Svratky. Svitava dosáhla 3. stupně povodňové 

aktivity, ale z koryta se nedostala. Svratka měla 2. stupeň povodňové aktivity a zaplavila louku 

u cyklostezky. K dešti se také přidal čerstvý silný vítr a bylo vyvráceno několik větších stromů. 

Předpověď počasí byla velmi přesná a již několik dnů dopředu se vědělo, že nastanou záplavy, 

jen nikdo přesně netušil, v jakém rozsahu. Celé vedení radnice bylo v pohotovosti. V rámci 

prevence chystali dobrovolníci s dobrovolnými hasiči pytle s pískem. Pytle byly velmi 

nedostatkové zboží, proto se jejich koupě realizovala až v Plzni. Písek se odebíral z Černovické 

pískovny. 

V úterý se celá situace začala uklidňovat a voda v řekách postupně klesala. 
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14.9. 

Jižanské slavnosti 

Na základě trvalých dešťů a hrozby povodní byly Jižanské slavnosti zrušeny. Tento rok se již 

neuskutečnily. 

19.9. 

Zastupitelstvo 

Konalo se zastupitelstvo. 

20. – 21.9. 

Volby do zastupitelstva Jihomoravského kraje 

V pátek a v sobotu se v České republice otevřely volební místnosti. Občané volili zastupitele 

do krajů, v některých krajích se také volili senátoři. Celorepubliková volební účast byla 32,91 

%. 

V Jihomoravském kraji obhájil post dosavadní hejtman Jan Grolich. Koalici na kraji tvoří 

představitelé stran SPOLU a Starostové pro jižní Moravu. 

Občané v městské části Brno-jih volili v devíti volebních místnostech. Volby probíhaly zcela 

v poklidu. Volební účast byla 35,04 %. 

Volební výsledky v městské části dopadly takto: 

SPD, Trikolora, PRO a Svobodní 6,61 % 

ZA MORAVU 1,07 % 

DSZ – ZA PRÁVA ZVÍŘAT 0,23 % 

PŘÍSAHA občanské hnutí 3,86 % 

STAROSTOVÉ PRO JIŽNÍ MORAVU 3,35 % 

Česká pirátská strana 3,91 % 

Koruna Česká (monarch.strana) 0,04 % 

LEPŠÍ ŽIVOT PRO LIDI a ND 0,18 % 
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NESTRANÍCI PRO JIŽNÍ MORAVU 1,21 % 

ANO 2011 25,75 % 

Hlas Moravy 1,39 % 

STAČILO! V Jihomoravském kraji 5,72 % 

Sociální demokracie 2,37 % 

Nový směr 0,00 % 

SPOLU – ODS, KDU-ČSL, TOP 09 44,24 % 

 

28.9. 

Pouť sv. Václava u kaple Dolní Heršpice 

Na sv. Václava se uskutečnila tradiční pouť v dolních Heršpicích v kapli sv. Kateřiny Sienské. 

Tentokrát onemocněl komárovský farář, a tak mši sloužil generální vikář brněnské diecéze 

Pavel Kafka. Pro místní to byla zase příležitost zavzpomínat, jak tyto svatováclavské hody 

probíhaly před mnoha lety. 

 

Počasí 

Na začátku září panovaly velmi vysoké teploty, které přesahovaly 30°C. Již delší dobu nepršelo, 

proto v krajině panovalo sucho. V polovině měsíce však přišly četné přeháňky a ochladilo se 

na 10°C. Ke konci září již panovaly příjemné podzimní teploty. 
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Říjen 
 

3.10. 

Nová podélná parkovací stání 

V rámci blokového čištění se v Komárově doplnila a někde také zlegalizovala podélná 

parkovací stání. 

 

7.10. 

Rekonstrukce ulice Komárovská 

Započala rekonstrukce ulice Komárovská. V první etapě se bude opravovat vodovod a 

kanalizace. Ve druhé etapě se budou dělat nové povrchy silnice a chodníků. Celá práce bude 

trvat asi rok. 
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18.10. 

Setkání jubilantů 

V zasedací místnosti na radnici proběhlo v odpoledních hodinách slavnostní Setkání jubilantů. 

Ze šedesáti přihlášených se jich dostavilo padesát. Kulturní a sociální komise nachystala 

výzdobu a drobné občerstvení v podání chlebíčků a zákusků. Uvítací projev přednesla paní 

místostarostka Iva Paďourková. O kulturní vystoupení se postaraly děti ze školky 

Hněvkovského. Poté následoval hudební program od Vachova sboru moravských učitelek, kdy 

členky sboru svými lidovými a veselými písničkami rozezvučely celý sál. Po vystoupení se 

gratulovalo jubilantům. Jubilanti obdrželi obálku s peněžní poukázkou a dámy byly 

obdarovány růžemi. Gratulací se zhostili pan starosta David Grund, paní místostarostka Iva 

Paďourková, pan místostarosta Antonín Trčálek a pan místostarosta Lukáš Boula. Celým 

odpolednem vládla příjemná atmosféra. 
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19.10. 

Vítání občánků 

V sobotu 19. 10. 2024 se v zasedacím sále radnice uskutečnilo letošní druhé vítání občánků. O 

kulturní program se postarala školka Hněvkovského pod vedením paní ředitelky Králové. Děti 

zatancovaly a závěrem svého vystoupení podarovaly maminky malými kytičkami. Na akci se 

podílela kulturní a sociální komise pod vedením Jany Berčíkové, projev přednesla 

místostarostka Iva Paďourková, ke které přidal malý dodatek také pan starosta David Grund a 

předání květin a upomínkových předmětů se zúčastnil také pan místostarosta Jakub Holas. 

Mezi naše občánky byli přijati: Bortel Jiří, Dvořáková Elin, Fortelný Oliver, Klos Benjamín, 

Kolovecký Michael, Koukalová Anna, Malíková Monika, Moder Jiří, Nerudová Marie, Robeš 

Rebeka, Schoula Vincent, Svoboda Jakub, Šimek Maxmilián a syn našeho místostarosty Trčálek 

Jonathan. 

  

 
 

Počasí 

První polovina října byla poměrně teplá a vlhká. Příroda si udržovala dostatek vláhy, tráva měla 

stále zelený nádech a poměrně rychle rostla.  

Druhá polovina měsíce již byla typicky podzimní (babí léto). Teploty kolem 10 °C. 
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Listopad 
 

3.11. 

Halloweenská drakiáda 

V neděli byl krásný slunečný den, a tak nic nebránilo tomu, aby se mohla na biotopu uskutečnit 

drakiáda, která měla halloweenský podtext. Akce odstartovala ve 14 hodin. Ten, kdo si s sebou 

přinesl draka, tak se mohl registrovat a tím se účastnit soutěže o nejhezčího z nich. 

Samozřejmě nezáleželo jen na kráse draka, ale také na tom, zda drak vzlétne do oblak. Jelikož 

vítr moc nefoukal, bylo někdy těžké draka přemluvit k pohybu.  

Během akce si mohly děti vydlabat dýni a nechat se namalovat obličejovými barvami na motiv 

mexických lebek, které jsou symbolem svátku zesnulých. Na biotopu se prodávalo tematické 

občerstvení – dýňové rizoto, dýňové latté, vdolky se šlehačkou, dýňová polévka atd. 

Celou akci doprovázela moderátorka Petra Tomanová, která dětem nabídla zajímavé soutěživé 

hry a hudbu. Na přípravě akce a vyhlášení vítězů drakiády se podílela kulturní komise. 
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7.11. 

Přednáška o Jakubském náměstí a Kostnici u sv. Jakuba 

V zasedací místnosti radnice proběhla přednáška Ing. Aleše Svobody, který je největší 

odborník na brněnské podzemí. Jeho vyprávění bylo velmi poutavé, o tom vypovídal i zcela 

zaplněný sál. 
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16.11. 

Krampus show Brno 2024 

Ulice Hněvkovského se na jeden večer proměnila ve strašidelné peklo. Poprvé se zde konal 

průvod Krampusáků. Atmosféra byla opravdu autentická. Některé masky čertů vypadaly velmi 

realisticky. Bály se nejen děti, ale i někteří dospělí vypadali celkem vystrašeně. Celý průvod byl 

završen čertovským vozovým parkem. Tato akce nebyla pořádaná radnicí. 
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17.11. 

Kluziště na biotopu 

Přesně ve 12 hodin nastoupili na ledovou plochu Štěpán a Mikuláš s rodiči a zahájili novou 

sezonu na kluzišti Brno-jih. Po čtvrt hodině, i když bylo zataženo a 3 stupně nad nulou, už tam 

bylo 10 bruslařů a během celé neděle jich ještě několik přibylo a vychutnávalo si novou 

ledovou plochu. 
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29.11. 

Výroba adventních dekorací 

Sice v listopadu ještě nesněžilo, ale vánoční atmosféra byla již v plném proudu, proto si mohli 

lidé vyrobit v tvůrčí dílně na radnici krásnou vánoční dekoraci. Jednalo se o různé typy svícnů. 

Tato dílnička byla pro všechny příchozí zdarma. 

 

 

Počasí  

V měsíci listopadu nám bohužel Martin na bílém koni sníh nenadělil. Na začátku měsíce 

panovaly spíše slunečné dny, v závěru se již projevovalo typické listopadové počasí s inverzí. 
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Prosinec 
5.12. 

Mikuláš a čert na Brno-jihu 

Ráno začaly padat první vločky v měsíci, avšak se na zemi neudržely. Děti ale i tak mohly zažít 

jiné než sněhové dobrodružství. Při setmění se na biotopu na dřevěné lodi otevřely brány 

pekelné. Tam se mohli ti nejmenší zpovídat ze svých hříchů ve zlobení. Nechyběli ani Mikuláš 

s andělem, kteří hodným dětem nadělovali sladké balíčky. Celým večerem provázel moderátor 

rádia Krokodýl Antonín Kala. Byla zde k dispozici bezplatná možnost bruslení. Občerstvení bylo 

zajištěno zaměstnanci biotopu. Hosté se mohli zahřát celou škálou horkých nápojů. Po celý 

večer panovala úžasná atmosféra. V rolích čertů, Mikuláše a andělů se představili studenti 

Divadelní fakulty Janáčkovy akademie múzických umění pod vedením MgA. Lenky 

Bartolšicové. 

  

  

 

6.12. 

Sníh 

V tento den napadl první sníh letošní začínající zimy. Vydatně sněžit začalo již od ranních hodin 

až do odpoledne. Sníh se na prochladlé zemi udržel jen krátkou dobu, druhý den se začal 

pomalu rozpouštět, jelikož teploty vzduchu se udržovaly nad nulou. 
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10.12. 

Vánoční zpívání a kamion Coca-Cola 

Od 15 hodin před budovou ZŠ Tuháčkova započalo vánoční zpívání. K poslechu zazněly tradiční 

vánoční koledy v podání tamních škol a školek. Atmosféra byla velmi příjemná. 

  

 

Ke zpestření zábavy, a ještě k většímu vánočnímu naladění, přispěl kouzelný vánoční kamion 

od Coca-Coly, který byl k vidění na parkovišti Hodonínská, jednalo se o Polární zážitkový 

kamion, ve kterém se mohli návštěvníci cítit jako v kouzelné vánoční vesničce. Kromě kamionu 

zde byly i další zážitky v podobě skvělého jídla nebo moderované zábavy. Celý výtěžek z této 

akce byl věnován na dobročinné účely. 
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11.12. 

Beseda – Prevence nádorových onemocnění 

V zasedací místnosti na radnici se konala beseda o prevenci nádorových onemocnění a 

zlepšení kvality života onkologických pacientů. Tuto besedu zorganizovala paní místostarostka 

Mgr. Iva Paďourková se spolkem Nebýt na to sama.  

 

12.12. 

Zastupitelstvo 

Zasedalo zastupitelstvo, při kterém se schvaloval rozpočet městské části a dotace klubům a 

spolkům. 

Instalace kamery 

V Komárově byla instalována první kamera městského kamerového dohledového sytému, 

kterou radnice platila z rozpočtu z městské části. 
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14.12. – 15.12. 

Uzavírka mostu 

Proběhla poslední uzavírka pod dálničním mostem D1 na ulicích Kšírova/Havránkova. Uzavírka 

mostu proběhla tentokrát v rekordním čase a bez zájmu médií. V 19 hodin došlo k uzavření 

komunikace a v 1 hodinu ráno bylo všech 10 nosníků na svém místě. Potom už pokračovaly 

jen dokončovací a úklidové práce. 

 

 



63 
 

  

  

15.12. 

Vystoupení divadla Polárka před kostelem 

O třetí neděli adventní před kostelem na travnaté ploše v Komárově vystoupilo Divadlo 

Polárka s divadelní hrou pro naše děti. Poté následoval koncert našich mateřských škol 

v kostele. 
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24.12. 

Rybí polévka na Štědrý den 

Kdo měl chuť při Štědrém dni na rybí polévku, tak si mohl dopoledne udělat zastávku u 

Jižanského dvorku, kde tuhle polévku rozdávalo vedení radnice. Kromě polévky se mohli 

kolemjdoucí zahřát punčem, svařákem nebo čajem. K dispozici byla i kasička. Výtěžek byl 

věnován na krmení zvířat z Jižanského dvorku. 

 

Počasí 

V prosinci panovaly nadprůměrné teploty, které se držely pravidelně nad nulou, ke konci 

měsíce již převládalo inverzní počasí, avšak bez sněhové nadílky. 

 


